
Osnovna šola Mengeš 

 
SVET STARŠEV 

 

Štev.: 900-3/2023/6  

 
ZAPISNIK 

 
4. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ki je bila  

v četrtek, 6. 6. 2024, ob 18. uri v učilnici 29 
 
Prisotni: člani sveta staršev (od 1. do 9. razreda – glej listo prisotnosti), ravnatelj Sašo Božič, 
pomočnica ravnatelja Aleša Vogrinc in šolska svetovalna delavka Nives Zelenjak. 
 
Predsednik je pozdravil prisotne člane in predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED 

 1.Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje sveta staršev 
 2.Pregled šolskega leta 2022/2023: 
  a) kratek pregled izvedenih dejavnosti 
  b) dosežki na tekmovanjih 
 3.Vpis učencev 9. razreda v srednje šole–informacija 
 4.Predlog o nadstandardnem programu za šolsko leto2023/2024 – mnenje sveta 

staršev 
 5.Učna gradiva za šolsko leto2023/2024–soglasje sveta staršev k izboru delovnih zvezkov 
 6.Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda 

7.PoslovnikSveta staršev8.Imenovanje predstavnika staršev v Svet za varnost in kakovost 
bivanja v občini 

 9.Vprašanja, predlogi in pobude članov sveta staršev 
 10.Aktualne zadeve 
 

SKLEP 1: Svet staršev je dnevni red potrdil. 
 

K tč. 1) Sprejem zapisnika 3. seje š. l. 2023/2024 
Starši so soglasno sprejeli zapisnik prejšnje seje. 
 
SKLEP 2: Svet staršev je potrdil zapisnik 3. seje. 
 
K tč. 2) Pregled šolskega leta 2022/2023 
 

a.) kratek pregled izvedenih dejavnosti  
Analizo je podala šolska Nives Zelenjak.  
 

Predstavljene so bile preventivne dejavnosti po razrednih ter posamezne dejavnosti, ki so jih 
posebej izvajale razredničarke. 
1.r. – Gradimo prijateljstvo, zdrave navade , socialne igre …  
2.r. – Osebna higiena, Tenka črta, Če si drugačen nisi napačen … 
3.r. Potovanje v tišino, Zdrav način življenja …. / razrednik : Vseživljenjsko učenje, Varno v vrtec in 
šolo, Čebelarji 
4.r. – Vrtiljak čustev, Moje počutje v razredu, Preprečevanje poškodb / razrednik: Poklici, 
Sobivanje, Družabne igre …. 
5.r. – Druga plat zgodbe, Učim se učiti,  Zasvojenost …. / razrednik: pomoč sošolcu, prosti čas s 
starši, drugačnost …. 
6.r. – Pisma bivših šestošolcev, vrednote, nasilje, … / razrednik: učni stili, komunikacija, vrednote 
… 
7.r. – Spoznavanje samega sebe, Stres, Šolski sistem, Zdravstvena vzgoja, Točke za srednjo šolo 
… 
8.r. – Vsak ima svojo zgodbo, komunikacija in medsebojni odnosi, Prestopništvo, Učenje učenja, 
Odgovornost …. 
9.r. – Poklicna orientacija, Zdrava spolnost, Finančna pismenost, Poplave, Drugačnost bogati … 

 



 
b.) dosežki na tekmovanjih 

Analizo je podala namestnica ravnatelja Aleša Vogrinc. 
 
Podani so bili rezultati za vsa tekmovanja v tem šolskem letu, spodaj so predstavljeni le nekateri.  
Matematična tekmovanja - 308 prijavljenih, od tega 18 bronastih, 7 srebrnih, 3 zlata in 5 
diamantnih priznanj.  
Razvedrilna matematika – 99 prijavljenih, od tega 43 bronastih, 3 srebrna in 1 zlato priznanje.  
Angleščina – 48 prijavljenih, 14 bronastih, 3 srebrna, 1 zlato. 
Računalništvo – 125 prijavljanih, 48 bronastih, 2 zlati. 
Pri ostalih so bili rezultati slabši. 
 
Bralna značka 
Slovenska -  430 opravljenih, 25 zlatih 
Angleška -  79 opravljenih 
Španska – 21opravljenih, 6 srebrnih, 15 zlatih 
Nemška – 8 opravljenih, 4 srebrne, 3 zlate 
 

K tč. 3. Vpis v srednje šole 
Poročilo je podala pomočnica ravnatelja. 
V devetem razredu je zaključilo 94 učencev, v osmem 7 učencev in v sedmem razredu 1 učenec. 
Od tega se je v dvoletno nižje poklicno šolo vpisalo 9 učencev, v triletno poklicno šolo 18 učencev, 
v štiriletne srednje strokovne šole 38 učencev, v splošne gimnazije 32 učencev in v 
strokovne/umetniške gimnazije 7 učencev. 
 
K tč. 4. Predlog o nadstandardnem programu 
Predlog je predstavil ravnatelj. Nadstandardni program je zelo podoben vsem iz prejšnjih let, so pa 
letos dobili mesta v CŠOD za vse poslane programe, tako gredo učenci od 2. – 7. razreda na 
različne dejavnosti za 5 dni, je pa veliko dodatnih dejavnosti preko vikendov, kot so španski, 
pevski, likovni, športni tabor … 
 
SKLEP 3: Svet staršev se strinja s predlaganim nadstandardnim programom za šolsko leto 
2024/2025. 
 
K tč. 5) Učna gradiva za šolsko leto 2024/2025 
Ravnatelj je predstavil cene predlaganih učnih gradiv za vse razrede v osnovni šoli. Cene so 
podobne lanskoletnim, so se pa zaradi podražitev zvišale za nekaj evrov. Kjer je možno, so se 
aktivi posameznih predmetov odločili, da delovnih zvezkov ne bodo uporabljali, prav tako se začne 
posodobitev delovnih zvezkov za angleščino, ker so trenutni zastareli. 
 
SKLEP 3: Svet staršev se strinja s predlaganim izborom delovnih zvezkov za šolsko leto 
2024/2025. 
 
K tč. 6) Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda 
Ravnatelj je predstavil spremembe vzgojnega načrta in pravil šolskega reda, ki sta potrebna 
prenove. Gradivo s spremenjenimi členi in dodatnimi točkami so na voljo na dropboxu. Ravnatelj je 
zaprosil člane sveta staršev za pregled, da se v naslednjem tednu ta pravila sprejmejo na svetu 
šole in bodo že veljala za naslednje šolsko leto. 
 
K tč. 7) Poslovnik sveta staršev 
Predsednik sveta staršev je povedal, da je ta poslovnik na voljo za pripombe že od zadnje seje, 
vendar se bo sprejemal po sprejemu novih pravil in hišnega reda – korespondenčno. Podane so 
bile že nekatere pripombe: 
- točke se omeji na 10 minut, 
- pomembne točke za starše so prve, 
- v premislek, kako reševati probleme po vrsti, ali se predstavnik staršev lahko izpostavi pri 

določenem učitelju, ko gre za kritičen primer, ki ga zahteva več staršev (predlog - da bi po vsaj 
tretjini podpore staršev iz razreda predstavnik reagiral naprej). 

 



SKLEP 4: Svet staršev bo nov poslovnik sveta staršev sprejemal po sprejetju vzgojnega 
načrta in šolskega reda na korespondenčni seji. 
 
K tč. 8) Imenovanje predstavnika staršev v Svet za varnost in kakovost bivanja v občini 
Za predstavnico staršev se je javila Nina Lipovšek, kar je svet soglasno podprl. 
SKLEP 5: Svet staršev za predstavnico v Svetu za varnost in kakovost bivanja v občini 
imenuje Nino Lipovšček. 
 
K tč. 9) Vprašanja, predlogi in pobude članov svet staršev 
Predstavniki so vprašali kako se rešuje medvrstniško nasilje? Ali se vpraša žrtev, kaj se ji zdi prava 
kazen? Ali je morda možno soočiti starše žrtve in napadalca? Ravnatelj pravi da ne, prav tako tudi 
šolska svetovalna delavka. Vse bo opisano in določeno v novem šolskem redu.  
 
Predlog člana sveta staršev je, da  se naredi analiza ocenjevanja učiteljev na podoben način kot se 
dela analiza ocen pri predmetih. Prav tako je predlog, da bi se anonimno ocenjevalo tudi učitelje, 
kar bi dalo ravnatelju nek vzvod, kako poenotiti učenje, tako po kvaliteti, vsebini in ocenah. 
Ravnatelj je povedal, da se aktivi o prvih dveh točkah dogovorijo, pri ocenah pa imajo vso 
avtonomijo, da ocenjujejo po svojih normah, zato lahko pride do odstopanj. Starši so poudarili, da 
so ocene žal zelo pomembne in so glavni pokazatelj znanja in pogoj za vpis v srednje šole, zato bi 
moralo biti enako znanje enako ovrednoteno, kar se nanaša tudi na prvi predlog v tem odstavku. 
Ravnatelj je povedal, da bo o tem razmislil. 
 
Predstavnica enega od razredov je poudarila, da pri telovadbi prihaja do določenih nepravilnih 
pristopov pri učenju, saj se nekatere učence označi za gibalno nesposobne in so zato prizadeti. To 
subjektivno oceno učitelji telovadbe podajo tudi za nekatere učence, ki so športni tekmovalci in to 
ni pravilen pristop, saj jih tako mnenje od telovadbe in športa odvrača. Starši pozivajo šolo, da se 
takih metod ne poslužuje in naj se učitelja o tem obvesti in opozori, naj se takih komentarjev pred 
učenci ne poslužuje. 
 
K tč. 10) Aktualne zadeve 
Eden od predstavnikov staršev je vprašal, ali je ob spremenjenih prostorskih pogojih poskrbljeno 
za požarno varnost. Ravnatelj je poudaril, da se je ob spremembi zaradi rušitve in gradnje novih 
prostorov naredil nov požarni načrt, ki ustreza sedanjem stanju, in se bo takoj ob novih fazah 
posodobil.  
Ravnatelj je sporočil, da gradnja novega prizidka teče po planu. S koncem šolskega leta bodo 
zrušili tako jedilnico kot avlo, nato se bo do septembra ta del zgradil do take faze, da bo kuhanje 
zopet možno, prav tako se bo uredila jedilnica.  
Športna dvorana se trenutno še ureja, bo pa prav tako pripravljena z novim šolskim letom za polno 
uporabo. 
 
Predsednik se je zahvalil članom za sodelovanje in zaključil sejo ob 21:30. 
 
 
Zapisal: 
           Predsednik sveta staršev                   
Aleksander Sešek                                                                         Aleksander Sešek 
                               


